
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι το Πολεμικό Ναυτικό 
και γενικά οι Ένοπλες Δυνάμεις εξετάζουν κάθε διαθέσιμη επιλογή για τη διατήρηση και 
την αναβάθμιση των επιχειρησιακών τους δυνατοτήτων. Περαιτέρω λεπτομέρειες δεν 
κοινοποιούνται μέσω του κοινοβουλευτικού ελέγχου, σημειώνεται ωστόσο ότι για κάθε 
ενεργοποίηση προγράμματος απόκτησης μείζονος στρατιωτικού εξοπλισμού ενημερώ-
νεται η αρμόδια κοινοβουλευτική επιτροπή. 
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ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 
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Αθήνα, 22 Μαρτίου 2024 
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ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 3431/26-02-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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